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Hierbij presenteer ik het jaarverslag van de
Bernardus van Bockxmeerschool.

 In dit jaarverslag kijken we terug op het
schooljaar 2024-2025. Ik benoem een

aantal verplichte onderdelen. Tevens is er
een overzicht van de stand van zaken

betreffende een aantal ontwikkeldoelen.
 Heeft u vragen naar aanleiding van dit

verslag? Neem contact met mij op.

Gonny van Zelm, schoolleider



evaluatie

Algemeen

We hebben vorig schooljaar een hernieuwde

visie voor het thematisch werken neergezet.

Dit jaar zijn we intensief ingegaan op een

doorlopende leerlijn en een rode draad in

de werkwijze. We werken nu vanuit het TASC

model dat zichtbaar in iedere klas hangt en

alle afspraken staan in de drive. We zijn

dieper op zoek gegaan naar eigenaarschap

en hebben dit duidelijk omschreven. De

coachingsdagen over dit thematisch werken

en eigenaarschap met een reflectieve

vergadering onder leiding van de KC’ers,

leveren iedere keer weer veel voldoening

op. Met het team samen een

verdiepingsslag maken op onderwijsinhoud

en didactiek is het echte teamleren!

De implementatie van onze nieuwe methode

voor sociaal-emotionele vorming KWINK is

voltooid o.l.v. de twee Kwink-coaches uit

ons eigen team. Dit is een onderdeel van

ons burgerschapsonderwijs.

We hebben een inspiratiesessie voor het

levensbeschouwelijk burgerschap van Erik

Renkema gevolgd op de ICU studiedag op

Pentaniveau en in mei nog eens op

schoolniveau.

De IKC-ontwikkeling krijgt steeds meer vorm
door een nauwe samenwerking en het

frequente/ intensieve overleg tussen SKH
medewerker Rosanne en Danielle. Ook de

teamcoördinator en de manager kinderopvang
en de schoolleiding dragen hun steentje bij

door frequent overleg.

Personeel
Als gevolg van het lerarentekort hebben we
besloten om onze plusleerkracht Marijke uit

te lenen aan de scholen waar kinderen thuis
zaten als gevolg van langdurig uitval van

leerkrachten. Dit hebben we intern kunnen
opvangen, wat soms wel ten koste ging van

de ambulante dagen van de
kwaliteitscoördinatoren of de Out of the

Bockxklas.
De re-integratie van een collega met langdurig

ziekteverlof is positief verlopen en met inzet
van de collega’s goed vervangen. De

zwangerschapsvervanging van een collega
hebben we intern ook kunnen opvangen.

Melanie heeft het laatste jaar van de opleiding
tot schoolleider afgerond. D e Leergang
“coachend leiderschap” is door Naomi

gevolgd.



evaluatie

Danielle heeft de leergang “van Intern
Begeleider naar Kwaliteitscoördinator”

gevolgd. De kwaliteitscoördinatoren hebben
een mooie ontwikkeling doorgemaakt.

De leerkrachten van de onderbouw hebben
bij het samenwerkingsverband de vier

bijeenkomsten  over "Ontwikkelvoorsprong
van het jonge kind" bijgewoond.
Naomi heeft de digitale cursus

hoogbegaafdheid van het LICH gevolgd.
Het vertrek van onderwijsassistent Mandy in
de zomervakantie hebben we met ingang

van januari opgelost door een nieuwe
onderwijsassistent (Marloes) aan te trekken.
it jaar konden we een LIO-stagiaire inzetten

in groep 4 en Noortje heeft dit met goed
gevolg en veel enthousiasme invulling

gegeven. Zij wordt onze collega op een
andere Penta school.

Helaas nemen we afscheid van Rowan, hij
heeft een andere keuze gemaakt.

Onze vrijwilligster Alima zal de school
verlaten in verband met haar gezondheid.

Zij gaat nu echt genieten van haar
pensioen.

Leerlingen
We hebben de langdurige vervangingen zo
kunnen oplossen dat er voor deze groepen

steeds een vaste vervanger aanwezig was. Dit
was voor de kinderen en ouders een stabiele
situatie en voor het onderwijs een waarborg

voor continuïteit. Met de ondersteuning van de
kwaliteitscoördinatoren voor deze

leerkrachten, leerlingen en ouders was ook
kwaliteit gewaarborgd.

Huisvesting
In de zomervakantie vond er groot onderhoud

plaats: aanbrengen dubbel glas, kozijnen
vervangen, schilderwerk, radiatoren vervangen,

een kleuterterras aanleggen en looppaden
achter de school en nog meer. De teamkamer

onderging een upgrade. Zelfs de buitengevel is
gereinigd. Het geheel geeft de school een

frisse uitstraling.
Het schoolplein is dankzij de leerlingenraad en
met hulp van leerkrachten, ouders en leerlingen

voorzien van meer “groen”. 

Afsluiting
Het zomerfeest vormde ook dit jaar weer een

geweldige afsluiting van het schooljaar.



Eigenaarschap

Eén van onze kernwaarden is

eigenaarschap. Wat wij daaronder

verstaan zie je in de mentimeter.

De woorden verantwoordelijkheid,

betrokkenheid en autonomie

hebben we met elkaar nader

verkend en uitgediept.

KWALITEIT

 Ter borging zijn lopende processen

ondergebracht in documenten

Kwaliteitskaders. Deze worden door

de werkgroepen, schoolleider en

specialisten jaarlijks geëvalueerd.

TASC-model

Dit model gebruiken we om een

thema uit te werken en is zichtbaar

in iedere groep.



Keuringen uitgevoerd

 Speeltoestellen, speellokaal,

 blusmaterialen,

ontruimingsinstallatie

DCI,

herinspectie

 brandveiligheid
Risico inventarisatie &

evaluatie

We maken gebruik van het

instrument van Arbomeester.

Checks zijn besproken

in de MR

Ontruimingen

 Aangekondigd

één

 Onaangekondigd

één.

BHV

BHV-ers Fabian, Salim,

Marinella, Naomi, Mark,

Anita, Marjan, Carla

 Ontruimingsleider

Carla Druijf

Welzijnscheck

Deze is afgenomen

afgenomen  en gedeeld

met personeel en MR.

Ongevallen

registratie

Eén ongeval met letsel

in de klas en één

 ongeval met letsel

op het plein.



VAKMANSCHAP 

De inspiratiedag van de ICU groep van Penta op 4
oktober werd gestart op de locatie "d’Ampte"  met

een presentatie van Erik Renkema over
levensbeschouwelijk burgerschap. In de middag
werden er vele locaties bezocht in de regio die

raakvlakken hadden met de domeinen van
burgerschap.

Op 20 januari stond de studiedag in het teken van
thematisch werken op de BvB (zie ook de tekst bij

evaluatie).

Het laatste deel van de implementatie Bewegend
rekenen van Ron ten Broeke vond plaats op 17
maart. Daarnaast was nog aandacht voor de

schoolanalyse en de lees-schrijfproef.

Salim en Naomi hebben het team meegenomen in
een update over slimme kinderen op 2 april.

Op 9 april hebben we met Machiel van der Wolf
verkend over de vraag: Hoe we Beweeg Wijs kunnen

voortzetten zonder vaste speelbegeleider. 

De coachingsdagen met reflectieve vergadering
van 7 november en 23 maart stonden allemaal in

het teken van thematisch onderwijs.

COMMUNICATIE
 De ouderapp KWIEB is volledig ingeburgerd en ouders

ontvangen regelmatig een update over wat er in de
klassen gebeurt.

 Vanuit de schoolleiding is er niet meer wekelijks een
update van schoolse zaken na feedback van ouders dat

zij veel berichten uit de school ontvangen.

Er zijn vastgestelde momenten dat de ouders welkom zijn
in de school (in de week voor of na een vakantie). In

november en mei zijn er meekijkdagen geweest, waarbij
ouders in de klas ook lessen konden bijwonen.



B E W E E G W I J S

U I T  E I G E N  B U D G E T  I S  D E

B E W E E G W I J S - I N S T R U C T I E

D O O R  T R A I N E R S

G E D E E L T E L I J K  I N G E Z E T ,  D I T

W O R D T  A A N G E V U L D  M E T  D E

I N Z E T  V A N  D E

P L U S L E E R K R A C H T

VIA HET  PROJECT KWF

HUIDKANKER HEBBEN WE

SUBSIDIE  ONTVANGEN VOOR EEN

SCHADUWDOEK EN

ZONNEBRANDCREME.

RAPPORTFOLIO

MIJNRAPPORTFOLIO WORDT GEBRUIKT OM DE VOORTGANG EN DE

DOELEN VAN DE LEERLINGEN TE BEWAKEN.

NA FEEDBACK VAN OUDERS IS DE WEERGAVE BEKNOPTER

GEWORDEN.

SUBSIDIE VAN DE GEMEENTE VOOR DE BREDE SCHOOL

DE CREATIEVE VRIJDAGMIDDAG-ACTIVITEITEN IN DE ZAAGTAND SAMEN

MET DE LEERLINGEN VAN HET FLUITSCHIP WORDEN VANUIT DE GEMEENTE

GESUBSIDIEERD. HET DOEL HIERVAN IS OM DE BREDE SCHOOL GEDACHTE

VORM TE GEVEN EN MEER SOCIALE SAMENHANG IN DE WIJK TE CREEREN.

DE POPULATIE VAN ONZE SCHOOL IS GEEN AFSPIEGELING VAN DE WIJK.

NPO SUBSIDIE VIA DE GEMEENTE

INZET: SCHOOLJUDO

DOEL: DISCIPLINE EN BEHEERSING LEREN, ZODAT DE LEERLINGEN BETERE KEUZES IN

HET LEVEN KUNNEN MAKEN EN VALPREVENTIE.



RESULTATEN EINDTOETS

Ook afgelopen schooljaar is er voldaan

aan de wettelijke vereisten 1F en 1S/2F

van de doorstroomtoets. De

schoolscore is 79,1 en het landelijk

gemiddelde is 78,0.  Wij zijn minder

tevreden over de resultaten en we

hadden het doel gesteld op 80,5. We

zijn trots op onze resultaten van

taalverzorging, hier hebben we

 flink op ingezet.

VERWIJZINGEN

S(B)O

Er is één TLV

(toelaatbaarheidsverklaring)

aangevraagd voor

toelating tot het

SBO.

SCHORSEN &

VERWIJDEREN

 Er zijn geen schorsingen

of verwijderingen

geweest.

KLACHTENREGISTRATIE/

VERTROUWENSPERSONEN

Er zijn geen klachten ingediend via

onze procedure. De

vertrouwenspersonen zijn niet

benaderd.



TEVREDENHEIDSONDERZOEK & VEILIGHEIDSBELEVING ONDER KINDEREN

 In november 2024 vulden alle leerlingen van groep 6 t/m 8 een vragenlijst van VENSTERS in.

Dit laat ons zien hoe tevreden leerlingen zijn over de school. We lezen er ook hoe het gesteld

is met de sociale veiligheid van onze leerlingen. De rapportage is te vinden op Scholen op de

kaart. Vensters stuurt de rapportage direct door naar de inspectie van onderwijs, waarmee we

voldoen aan de wettelijke verplichting.

Het leerlingenonderzoek is besproken met team en MR.

Ook het oudertevredenheidsonderzoek heeft plaatsgevonden. Dit is na bespreking met het

team en MR gedeeld met alle ouders.

Taal

 De werkgroep heeft

onderzoek gedaan naar

een nieuwe methode voor

taal, spelling en

begrijpend lezen. Met het

team is gekozen voor

NIeuw Nederlands Junior.

De implementatie zal in

het nieuwe jaar

plaatsvinden.

WETENSCHAP &

TECHNIEK en

CULTUUR

Binnen het thematisch

werken zal W&T en

cultuur een bewuste

plek krijgen m.b.t. het

aanbod.

Het PET event is

bezocht door groep 7.


